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Prośba o interwencję
1 wiadomość

Marci n Foltynski < marci n.foltyns ki @poczta.f m >
Do: krzysztofjanus 1 @gmail. com

15 czerwca 2016 22:05

Szanowny Panie,
Zwracam się do Panaz ogromnq prośbq o interwencję w mojej sprawie. od2011roku zwracam się z prośbami do
Miejskiego Zazqdu Dróg i Transpońu w Częstochowie o naprawę nawiezchni drogi oraz o uzupełnienia do końca
ulicy Meta|owców oświet|enia. W 2012 roku rozpocząłem budowę domu pzy ul. Meta|owcow 12, obecnie jestem na
etapie końcowym i chcie|ibyśmy wraz z rodzinąwprowadziÓ się na jesień tego roku. Mam 2 małych dzieci w wieku
szko|nym i pzedszkolnym. obawiam się o bezpieczeństwo mojego starszego syna, poniewaz jest juŻ na ty|e duży (
9 |at ) ze sam wychodzi i wraca ze szkoly. Nawiezchnia została pzez MZD|T nawieziona a|e odnośnie
zamontowania oświet|enia do końca u|icy, mam wciqŻ pzez ty|e lat odpowiedzi że nie ma na to środków w
budiecie' Na moją posesję w tym roku włamano się już 2 razy, Sprawa jest zgłoszona na po|icji. Dom połozony jest
na końcu u|icy ijest bardzo ciemno już wczesnym wieczorem. Pzechodzątamtędy również dzieci iosoby starsze
ponieważ jest to ciąg komunikacyjny u|ic Podwa|e, Budowlanych, Bańnicza, Rajska do u|icy HutnikÓw gdzie
znajduje się pzystanek komunikacji miejskiej oraz kościoł. Wystarczyłaby jedna |ub dwie |atamie aby pzedtuŻyć
oświet|enie do końca u|icy iaby stało się bezpieczniej. Na pierwsze moje prośby pisemne poczqwszy od2012roku,
odpowiedzi otzymały nr sprawy MZDiT.WU 70402,13 czerwca 20,|6 otzymałem ko|ejną odmowę nr sprawy MZDiT
wU 70M2-ul16. Bardzo proszę w imieniu mieszkańców o wsparcie w tejże sprawie.

Pozdrawiam
Marcin Foltyński
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